

Before you Sign

កម្មវិធីគាំទ្រជនពិការ អង់គ្លេស និង ក្រសួងឧបត្ថម្ភការងារ អង់គ្លេស

សូមស្វាគមន៍ចូលទៅក្នុងការមុននឹងអ្នកចូលរួមស្តាប់កម្មវិធីគាំទ្រជនពិការ អង់គ្លេស និង ក្រសួងឧបត្ថម្ភការងារ អង់គ្លេស Podcast (ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយដំណឹងក្នុងអ៊ីនធឺណិត)។

ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយដំណឹងតាមរយៈអ៊ីនធឺណិតនេះបានធ្វើឡើងដើម្បីជួយលោកអ្នកឱ្យបានយល់ប្រសើរជាងមុនអំពីច្បាប់និងសិទ្ធិរបស់ខ្លួននៅក្នុងរដ្ឋអង់គ្លេស។

ប្រសិនបើលោកអ្នកយល់ពីសិទ្ធិនិងការទទួលខុសត្រូវរបស់ខ្លួន លោកអ្នកនឹងអាចជ្រើសរើសនូវអ្វីៗដែលអ្នកដឹងថាឈ្មោះហើយត្រឹមត្រូវសម្រាប់ការរស់នៅរបស់លោកអ្នកនៅក្នុងប្រទេសកាណាដា។

សំខាន់ខ្លាំងណាស់លោកអ្នកត្រូវដឹងថាព័ត៌មានដែលផ្សាយចេញតាមប្រព័ន្ធអ៊ីនធឺណិតនេះគឺមិនមែនជាដំបូន្មានច្បាប់អចិន្ត្រៃយ៍ដើម្បីជួយដោះស្រាយស្ថានភាពរបស់លោកអ្នកនោះទេ។ ដំណឹងទាំងនេះគ្រាន់តែជាដំណឹងអំពីច្បាប់អចិន្ត្រៃយ៍ដែលជួយលោកអ្នកឱ្យបានយល់ខ្លះៗដែលលោកអ្នកកំពុងតែប្រឈមមុខនាពេលបច្ចុប្បន្ន។

ថ្ងៃនេះយើងនឹងនិយាយអំពីកម្មវិធីសង្គមរបស់រដ្ឋាភិបាលពីរផ្សេងគ្នាដែលផ្តល់ជូនក្នុងរដ្ឋ Ontario ។ យើងនឹងពិភាក្សាអំពីកម្មវិធីគាំទ្រជនពិការ អង់គ្លេស និង ក្រសួងឧបត្ថម្ភការងារ អង់គ្លេស។

យើងនឹងចាប់ផ្តើមជាមួយ ក្រសួងឧបត្ថម្ភការងារ អង់គ្លេស ដែលត្រូវបានគេហៅថា OW ដែលជួយអ្នកប្រសិនបើអ្នកមានតម្រូវការហិរញ្ញវត្ថុនិងផ្តល់ទាំងការគាំទ្រផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុនិងការងារ។ ក្នុងករណីភាគច្រើនអ្នកត្រូវតែយល់ព្រមចូលរួមក្នុងសកម្មភាពជំនួយការងារដើម្បីទទួលបានជំនួយហិរញ្ញវត្ថុ។

ជំនួយបន្ថែមក៏មានផងដែរប្រសិនបើអ្នកស្ថិតក្នុងស្ថានភាពទីទាល់ខ្ពស់ដែលប្រសិនបើអ្នកស្ថិតក្នុងស្ថានភាពទីទាល់ខ្ពស់។ ឧទាហរណ៍អ្នកបានបាត់បង់ផ្ទះរបស់អ្នក កំពុងចាកចេញពីការរំលោភបំពានក្នុងគ្រួសារឬមានការព្រួយបារម្ភអំពីសុវត្ថិភាពរបស់អ្នក។

ដើម្បីទទួលបានប្រាក់ជំនួយពីក្រសួងឧបត្ថម្ភការងារ អង់គ្លេស អ្នកត្រូវតែរស់នៅក្នុង រដ្ឋអង់គ្លេស ហើយស្ថិតនៅក្នុងតម្រូវការហិរញ្ញវត្ថុ។

នេះមានន័យថាគ្រួសាររបស់អ្នកមិនមានប្រាក់គ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ផ្គត់ផ្គង់ជីវភាពរស់នៅប្រចាំថ្ងៃទេ។

អ្នកក៏ត្រូវព្យាយាមរកនិងរក្សាការងារនោះឱ្យបានយូរដែរលើកលែងតែអ្នកមានហេតុដែលអ្នកធ្វើមិនកើតដោយសារមានជំងឺឬជាបណ្តោះអាសន្នអ្នកត្រូវយល់ដើម្បីទទួលខុសត្រូវមើលថែអ្នកឈឺដែលជាគ្រួសាររបស់ខ្លួន។ ប្រសិនបើមានមនុស្សពេញវ័យដែលគ្មានការងារធ្វើ រស់នៅជាមួយហើយ ក្នុងផ្ទះតែមួយ ពួកគេក៏ត្រូវយល់ព្រមចូលរួមក្នុងសកម្មភាពគាំទ្រដោយស្វែងរកការងារធ្វើដែរ។

ផ្តើមដំណើរការទាំងនេះ ដោយដាក់ពាក្យសុំតាមអ៊ីនធឺណិត តាមទូរស័ព្ទឬទៅជួបអ្នកបំរើសេវាកម្មផ្ទាល់។ អ្នកអាចចូលមើលគេហទំព័រ www.mcass.gov.on.ca ដើម្បីស្វែងរកការិយាល័យ ក្រសួងឧបត្ថម្ភការងារ អង់គ្លេសតាមតំបន់ ពេលដំណើរការបានដើរហើយ អ្នកធ្វើការក្រសួងឧបត្ថម្ភការងារ អង់គ្លេស នឹងទាក់ទងអ្នកដើម្បីកំណត់ពេលជួបជាមួយនិងអ្នកផ្ទាល់។

អ្នកនឹងត្រូវបានស្នើសុំឱ្យយកឯកសារដែលត្រូវនឹងសាច់រឿងមកក្នុងជំនុំនេះ ដូច្នេះ អ្នកធ្វើការអាចបញ្ជាក់ពីសំណុំរឿងផ្ទាល់ខ្លួន សំណុំរឿងសមាជិកគ្រួសាររបស់អ្នក តម្រូវការហិរញ្ញវត្ថុរបស់គ្រួសារ ប្រាក់ចំណូលក្នុងគ្រួសារ និងនិងកម្មសិទ្ធិទៀត។ ឧទាហរណ៍នៃសំណុំរឿងមួយចំនួនដែលអ្នកនឹងត្រូវការ នោះ គឺសំណុំរឿងអ្នក

ទាំងអស់គ្នាដែលរស់នៅក្នុងគ្រួសារទាំងអស់គ្នាដែលរស់នៅក្នុងគ្រួសារទាំងមូលគឺជាឈ្មោះនិងថ្ងៃខែឆ្នាំកំណើត អាសយដ្ឋាន ស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍ ប្រាក់ចំណូល ទ្រព្យសម្បត្តិដូចជាថយន្ត គណនីសន្សំ និងប្រាក់ចំណាយសម្រាប់ការរស់នៅក្នុងគេហដ្ឋានរបស់អ្នក។ អ្នកអាចយកសំណុំរឿងទាំងនេះទៅ ប្រគល់ឱ្យ ក្រសួងឧបត្ថម្ភការងារ អង់គ្លេស ដោយមកប្រជុំផ្ទាល់ប្រមាញ់មួយនិងឯកសារ

ដូចជាសំបុត្រកំណើត ឬលិខិតឆ្លងដែន ក្រដាសបង់ពន្ធដារចុងក្រោយដែលអ្នកបានបំពេញសម្រាប់រដ្ឋ វិក័យប័ត្រផ្តល់ប្រាក់ធ្វើការពិនិយោគ វិក័យប័ត្របង់ថ្លៃឈ្នួលផ្ទះ បើនៅផ្ទះជួល និងរបាយការណ៍គណនីធនាគារ ដែលបង្ហាញពីលេខគណនី។

Before you Sign

ក្នុងអំឡុងពេលជំនុំអ្នកនឹងត្រូវបានស្នើសុំឱ្យចុះហត្ថលេខាក្នុងបទសំណុំជាច្រើនរួមទាំងបទសំណុំ ព្រមព្រៀង។ ការចុះហត្ថលេខានេះមានន័យថាអ្នកកំពុងផ្តល់ការអនុញ្ញាតឱ្យការិយាល័យ ក្រសួងឧបត្ថម្ភការងារ អង់គ្លេស មានសិទ្ធិ ប្រមូលផ្តល់សំណុំរឿង ពីរដ្ឋាភិបាលឬអង្គការផ្សេងទៀតដូចជាក្រសួងដឹកជញ្ជូន កម្មវិធីរ៉ាប់រងការងារឬភ្នាក់ងារឥណទានដូចជា Equifax Canada អភិបាលកិច្ច កាណាដា ជាដើម។

ការិយាល័យ ក្រសួងឧបត្ថម្ភការងារ អង់គ្លេស

យកសំណុំរឿងទាំងនេះដែលអ្នកផ្តល់ជូនជាមួយសំណុំរឿងពីអង្គការដទៃទៀតដើម្បីពិនិត្យមើលថាតើអ្នកមានលក្ខខណ្ឌសមស្របគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ជំនួយឬទេ?

បើអ្នកបានបំពេញពាក្យសុំហើយបានផ្តល់សំណុំរឿងគ្រប់សព្វដែលតម្រូវតាមពួកគេបានស្នើសុំ ការសម្រេចចិត្តនឹងត្រូវធ្វើឡើងក្នុងរយៈពេលបួនថ្ងៃនៃថ្ងៃធ្វើការ

ផ្តើមពីពេលដែលអ្នកបានទាក់ទងការិយាល័យយើង។ បើអ្នកត្រូវបានគេបដិសេធ អ្នកមានសិទ្ធិសូមដាក់ពាក្យសារី ចំពោះការសម្រេចចិត្តនេះ អ្នកគួរតែទាក់ទងមន្ទីរច្បាប់សហគមន៍តំបន់ដើម្បីសុំជំនួយ។

ប្រធានបទបន្ទាប់គឺកម្មវិធីទ្រទ្រង់ជនពិការនៅរដ្ឋ អង់គ្លេស ដែលត្រូវបានគេស្គាល់ថាអូឌីអេសភី ODSP ដែលផ្តល់ការគាំទ្រផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុដល់ជនពិការ។

ដើម្បីទទួលបានការគាំទ្រពីអូឌីអេសភីអ្នកត្រូវតែមានលក្ខខណ្ឌសមស្របផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុនិងខាងវេជ្ជសាស្ត្រ។ ដូច្នេះអ្នកមិនត្រឹមតែមានប្រាក់ចំណូលមិនគ្រប់គ្រាន់និងមានទ្រព្យសម្បត្តិចិត្តចន្លោះទេ

អ្នកជំនាញផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រត្រូវចាត់ទុកអ្នកថាអ្នកមានពិការភាព។ បើសមស្របហើយអ្នកអាចទទួលបានថវិកាជំនួយពីអូឌីអេសភីដើម្បីជួយអ្នកនិងគ្រួសារទាំងមូលឱ្យបានរស់នៅសមល្មម។

ពេលអ្នកបានចូលក្នុងកម្មវិធីនេះហើយ អ្នកក៏អាចនឹងទទួលបានជំនួយក្នុងការស្វែងរកការងារហើយរក្សាវាឱ្យបានជាប់លាប់បើសមរម្យតាមសមត្ថភាពរបស់អ្នក។ អ្នកនឹងទទួលបាន

ប្រាក់បំណាច់ផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រសម្រាប់អ្នកនិងគ្រួសាររបស់អ្នកដែលរួមបញ្ចូលទាំងថ្នាំដែលមានផ្សេងៗ ប្រាក់បង់ថ្លៃក្នុងការថែរក្សាផ្ទះ និងថ្លៃទិញដីនីត។

ដើម្បីឱ្យដំណើរការបានចាប់ផ្តើមសូមដាក់ពាក្យសុំតាមការិយាល័យអូឌីអេសភីក្នុងស្រុកក្នុងតំបន់ ឬដាក់ពាក្យតាមអ៊ិនធឺណែតនៅ www.mcass.gov.on.ca។ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងទទួលជំនួយពី

ក្រសួងឧបត្ថម្ភការងារ អង់គ្លេស(អូដាប់បែលយូ:OW) អ្នកបម្រើសេវាកម្មនៅទីនោះ នឹងជួយដាក់ពាក្យសុំ ឱ្យអ្នក។ បើអ្នកមិនបានទទួលប្រាក់ពីអូឌីអេសភីទេ បន្ទាប់ពីអ្នកចាប់ផ្តើមដាក់ពាក្យសុំ

ការិយាល័យអូឌីអេសភី នឹងទាក់ទងអ្នកក្នុងរយៈពេល 5 ថ្ងៃដើម្បីកំណត់ការណាត់ជួប ហើយជួយអ្នកក្នុងការដាក់ពាក្យសុំ។ បើអូឌីអេសភី សម្រេចចិត្តថាអ្នកមានលក្ខណៈសមស្របទៅនឹងការទទួលជំនួយ

អ្នកនឹងទទួលបានសំណុំនៃការសម្រេចចិត្តពីពួកគេ។ សំណុំសម្រាប់ការសម្រេចចិត្តមាន 4 សំណុំ៖

របាយការណ៍ស្ថានភាពសុខភាព សកម្មភាពនៃការរស់នៅប្រចាំថ្ងៃក្នុងតារាងរៀងអ្នកទីទាល់

កិច្ចព្រមព្រៀងបើកបង្ហាញផ្ទះរបាយការណ៍

និងការរាយការណ៍ដោយខ្លួនឯង។ ដើម្បីបញ្ជាក់ថាអ្នកជាពិការជនអ្នកត្រូវតែបំពេញនិងបញ្ជូនក្រដាសបទសំណុំទាំងនេះដែលជាឯកសារចម្លងដល់ពួកគេ។ ដើម្បីតម្រូវតាមនិយមន័យអូឌីអេសភី

ពាក្យថា "ពិការជន" អ្នកត្រូវការអ្នកជំនាញផ្នែកសុខភាពដូចជាវេជ្ជបណ្ឌិតដើម្បីបញ្ជាក់ថាអ្នកមានបញ្ហាសុខភាព ផ្លូវកាយឬផ្លូវចិត្ត ដែលត្រូវការការព្យាបាលអស់រយៈពេលយូរមួយឆ្នាំឡើងទៅ។

ផ្តល់បណ្ឌិតនិងបញ្ជាក់ពីការពិតដែលថាជាបញ្ហាសុខភាពដែលជះឥទ្ធិពលយ៉ាងខ្លាំងដល់សមត្ថភាពរបស់អ្នកក្នុងការថែទាំខ្លួនឯងឬធ្វើចលនាប្រចាំថ្ងៃក្នុងផ្ទះឬក្នុងសហគមន៍។ បញ្ហាទាំងនោះគឺអាការៈរកធ្ងន់ធ្ងរ

ជាប្រចាំ ឬមានភាពរ៉ាំរ៉ៃ ម្តងធ្ងន់ម្តងសម្រាល។ វាអាចជាបញ្ហាសុខភាពតែមួយឬក៏អាចជាបញ្ហាផ្សេងៗទៀតជាច្រើនដែលរួមគ្នាមកបង្កើនសមត្ថភាពរបស់អ្នកក្នុងការបំពេញមុខរបរឬការងារចិញ្ចឹមជីវិត។

Before you Sign

ផ្នែកវិនិច្ឆ័យពីពិការភាព គេតែងពិនិត្យសំណុំរឿងដែលបានបញ្ជូនដាក់ក្នុងសំណុំនៃការសម្រេចចិត្ត។

អង្គការវិនិច្ឆ័យសំរេចថា តើអ្នកបានប្រគល់នូវអ្វីដែលស្របតាមនិយមន័យនៅអូឌីអិសស៊ីរបស់ជនពិការដោយយោងទៅតាមបទសំណុំដែលបានបញ្ជូនមកពីអ្នកជំនាញផ្នែកសុខភាពរបស់អ្នកឬទេ គេមិនសម្គាល់សន្តិសុខ ឬផ្តល់ការត្រួតពិនិត្យសុខភាពដល់អ្នកនោះទេ។

ដំណើរការដាក់ពាក្យសុំនិងពិនិត្យឡើងវិញអាចចំណាយពេលរាប់ខែដើម្បីបញ្ចប់។ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានគេបដិសេធ អ្នកមានសិទ្ធិទាមទារការសើម្បី ចំពោះការសម្រេចចិត្តនេះហើយអ្នកគួរតែទាក់ទងទៅមន្ទីរច្បាប់សហគមន៍ដើម្បីសុំជំនួយ។ បើអ្នកមានបញ្ហាហិរញ្ញវត្ថុអ្នកត្រូវការប្រាក់ជំនួយភ្លាមៗត្រូវទៅរកការិយាល័យ ក្រសួងរដ្ឋអង្គការវិជ្ជាជីវៈឬបុគ្គលិកការងារតំបន់ជាបណ្តោះអាសន្នសិន ។

យើងសង្ឃឹមថាអ្នកបានឃើញថាផ្តល់សេចក្តីជំនាញនេះជាប្រភពដ៏ល្អនៃបទដ៏មានខ្លះៗដែលមានសារៈប្រយោជន៍ទាក់ទងទៅនឹងកម្មវិធីគាំទ្រពិការភាព អង្គការវិជ្ជាជីវៈ និង ក្រសួងរដ្ឋអង្គការវិជ្ជាជីវៈឬបុគ្គលិកការងារ។

ប្រសិនបើលោកអ្នកនៅមានសំណួរអំពីរឿងទាំងអស់នេះ សូមមេត្តាគិតដើម្បីត្រឡប់មកសួរតាមតាមរយៈភ្នាក់ងារបម្រើសេវាកម្ម ហើយនិងអ្នកដែលប្រាប់លោកអ្នកអំពីព័ត៌មានតាមអ៊ីនធឺណិតនេះ។

បើសិនជាលោកអ្នកមានម៉ាស៊ីនគិតស្វ័យប្រវត្តិ(កុំព្យូទ័រ)អាចចូលទៅក្នុងទំព័រអ៊ីនធឺណិតឈ្មោះជំហានចូលទៅក្នុងយុត្តិធម៌ (stepstojustice.ca)

ឬអង្គការអន្តោប្រវេសន៍(settlement.org)ដើម្បីទទួលបានព័ត៌មានបន្ថែម។ ប្រសិនបើលោកអ្នកបានដឹងថាខ្លួនត្រូវការជំនួយផ្សេងៗទៀតដែលត្រូវតាមច្បាប់, ការគាំទ្រ, ឬអ្នកច្បាប់សម្រាប់ដាក់ពាក្យរបស់លោកអ្នក, សូមទាក់ទងមកភ្នាក់ងារជំនួយផ្នែកច្បាប់រដ្ឋអង្គការវិជ្ជាជីវៈយ៉ា(Legal Aid Ontario) ១-៨០០-៦៦៨-៨២៥៨ ពីថ្ងៃច័ន្ទទល់ថ្ងៃសុក្រ ពីម៉ោង ៨ព្រឹកដល់ម៉ោង ៥ល្ងាច (EST) ដែលមានជាភាសាផ្សេងៗគ្នាចំនួន 300 ភាសា។ ព័ត៌មានដែលចេញផ្សាយតាមប្រព័ន្ធអ៊ីនធឺណិតនេះបានទទួលឧបត្ថម្ភជាប្រាក់ដោយភ្នាក់ងារបម្រើឈ្មោះគ្រឹះស្ថានច្បាប់ (LAW FOUNDATION)(YWCA-ST THOMAS) សហគមន៍យុត្តិធម៌ក្រុងសាំងតូម៉ាស៍ទទួលខុសត្រូវនៅក្នុងព័ត៌មាននេះដែលសរសេរជាលាយលក្ខណ៍អក្សរចេញផ្សាយ។